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Abstract (en)
The turret has a cover (9) for protecting an active system (6), where the turret is mounted on a platform. The active system is moved from a retracted
position to a deployed position using a pair of arms (1, 2), where the arms form an expanding parallelogram. The length of one of the arms is
modified by an actuator (20) for permitting elevation aiming of the system, when the system is in deployed position. A crown (10) is fixed on the
platform and forms a pivot for permitting directional aiming of the system.

Abstract (fr)
L'invention concerne un tourelleau escamotable pour plate-forme, comprenant un systeme actif (6), un capot (9) de protection du systéme actif, des
moyens de pointage en site et en gisement. Ce tourelleau est caractérisé en ce que le systéme actif est déplagable d'une position escamotée a
une position déployée a I'aide d'au moins une paire de bras (1, 2) formant un parallélogramme déformable et un des bras (2) du parallélogramme
déformable a une longueur modifiable par un actionneur (20) permettant ainsi un pointage en site du systeme actif (6) lorsqu'il est en position
déployée.
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